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PROTOKÓŁ NR II/14                                                       

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 1 grudnia  2014 roku 

 

II Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.12.00  Przewodnicząca Rady Gminy  - p. Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

radni wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności. 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik 

Sekretarz Gminy- Maria Wilk 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy – Maria Prodeus 

Radca Prawny – Monika Pacholska 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska przywitała radnych i przybyłych gości 

oraz stwierdziła, iż Rada jest władna do podejmowania uchwał. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: 

Czy są uwagi, wnioski do porządku obrad?  

Kto jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad? 

Za – jednogłośnie 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto i wygląda on następująco: 

 

1. Otwarcie sesji  

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Wybór zastępcy Przewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce i podjęcie uchwały w 

sprawie wyboru zastępcy Przewodniczącego. 

4. Wybór Przewodniczących Komisji Stałych Rady Gminy Kobierzyce.  

         4.1. Wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobierzyce. 

4.2 Wybór Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

4.3.Wybór Przewodniczącego Komisji Użyteczności Publicznej Rady Gminy        

Kobierzyce. 

4.4. Wybór Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i    

       Ochrony Środowiska.                

5. Wybór członków poszczególnych Komisji Stałych Rady Gminy Kobierzyce i podjęcie 

uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego Stałych Komisji Rady Gminy 

Kobierzyce. 
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6. Podjęcie uchwały sprawie upoważnienia p. ............ Zastępcy Przewodniczącego Rady 

Gminy Kobierzyce do podpisywania delegacji Przewodniczącemu Rady Gminy 

Kobierzyce. 

7. Interpelacje Radnych. 

8. Zapytania Radnych i Sołtysów. 

9. Wnioski i sprawy różne. 

10. Komunikaty Przewodniczącego. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przystępujemy do wyboru zastępcy 

Przewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce. W tym celu również potrzebujemy wybrać Komisję 

Skrutacyjną. 

Radny Łoposzko: Proponuję ten sam skład Komisji Skrutacyjnej, jaki był do wyborów 

Przewodniczącego: Pan Kmiecik, pani Rzepka, pani Kasprzyk. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Czy Państwo wyrażają zgodę? 

Radny Kmiecik: Tak. 

Radna Kasprzyk: Tak. 

Radna Rzepka: Tak. 

Głosowanie składu Komisji Skrutacyjnej: 

Za 12 osób 

3 osoby wstrzymały się od głosu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przystępujemy do zgłaszania kandydatów na 

zastępcę Przewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Ja zgłaszam kandydaturę pana Henryka 

Łoposzko. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Czy wyraża Pan zgodę? 

Radny Łoposzko: Tak, wyrażam. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Czy są inne kandydatury? 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Skoro nie ma, to zamykam listę kandydatów i 

przystępujemy do głosowania. 

Radna Kasprzyk: Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się w następujący sposób: 

Przewodnicząca – Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

Sekretarz – Krzysztof Kmiecik 

Członek – Iwona Rzepka 

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie i przedstawiła wyniki /zał.1/: 

Za pozytywnym zaopiniowaniem kandydatury Radnego Łoposzko na zastępcę Przewodniczącego 

Rady Gminy Kobierzyce: 
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14 osób za 

1 osoba się wstrzymała 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

nr II/2/14 w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Rady Gminy Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.4. 

Ad.4.1. Wybór Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Proszę o zgłaszanie kandydatur. 

Radny Łoposzko: Zgłaszam pana Adama Rasia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Czy wyraża Pan zgodę? 

Radny Raś: Nie wyrażam zgody. 

Radny Łoposzko: Zgłaszam panią Apolonię Kasprzyk. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Czy wyraża Pani zgodę? 

Radna Kasprzyk: Nie wyrażam zgody. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Proponuję pana Matuszewskiego. Czy wyraża 

pan zgodę? 

Radny Matuszewski: Wyrażam zgodę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Kto z państwa jest za wyborem p. 

Matuszewskiego na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobierzyce? 

Głosowanie: 

Za – 14 osób 

1 osoba wstrzymała się od głosu. 

4.2 Wybór Przewodniczącego Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Proszę o zgłaszanie kandydatur. 

Radny Łoposzko: Zgłaszam pana Jarosława Zawiszę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Czy wyraża Pan zgodę? 

Radny Zawisza: tak wyrażam zgodę. 
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Radny Raś: Zgłaszam pana Łukasza Orfina. 

Radny Orfin: Wyrażam zgodę. 

Kandydaci przedstawili pozostałym radnym swoje osoby. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Skoro nie ma innych zgłoszeń – zamykam listę 

kandydatów 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Kto z państwa jest za wyborem p. Zawiszy  na 

Przewodniczącego Komisji Budżetowej Gminy Kobierzyce? 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że większością głosów pan Zawisza 

został wybrany Przewodniczącym Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

 

4.3.Wybór Przewodniczącego Komisji Użyteczności Publicznej Rady Gminy Kobierzyce. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przystępujemy do zgłaszania kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Użyteczności Publicznej Rady Gminy Kobierzyce. 

Radny Łoposzko: Zgłaszam pana Stadnika. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Czy wyraża Pan zgodę? 

Radny Stadnik: Tak, zgadzam się. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Skoro nie ma innych zgłoszeń – zamykam listę 

kandydatów. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Kto z państwa jest za wyborem p. Stadnika  na 

Przewodniczącego Komisji Użyteczności Publicznej Rady Gminy Kobierzyce? 

14 osób za 

1 osoba się wstrzymała 

 

4.4. Wybór Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i    

Ochrony Środowiska.                

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przystępujemy do zgłaszania kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska Rady Gminy Kobierzyce. 

Radny Łoposzko: Zgłaszam pana Wiesława Muraczewskiego. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Czy wyraża Pan zgodę? 

Radny Muraczewski: Tak, zgadzam się. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Skoro nie ma innych zgłoszeń – zamykam listę 

kandydatów. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Kto z państwa jest za wyborem p. 

Muraczewskiego na Przewodniczącego Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i 

Ochrony Środowiska Rady Gminy Kobierzyce? 
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14 osób za 

1 osoba się wstrzymała 

Ad.5. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przystępujemy do zgłaszania kandydatów na 

członków Komisji Rewizyjnej. 

Radna Kasprzyk: Zgłaszam kandydaturę pana Mariusza Przeżdzięka. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Czy wyraża Pan zgodę? 

Radny Przezdzięk: Tak wyrażam zgodę. 

Radny Łoposzko: Proponuje p. Salę i p. Kmiecika. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Czy wyrażają Panowie zgodę? 

Radny Kmiecik: Wyrażam zgodę. 

Radny Sala: Wyrażam zgodę. 

Radna Kasprzyk: Proponuję panią Iwonę Rzepkę. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Czy wyraża Pani zgodę? 

Radna Rzepka: Tak, wyrażam zgodę. 

Radny Muraczewski: Proponuję panią Apolonię Kasprzyk. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Czy wyraża Pani zgodę? 

Radna Kasprzyk: Nie wyrażam zgody. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Skoro nie ma innych zgłoszeń – zamykam listę 

kandydatów. 

Mecenas Monika Pacholska: Skoro nie ma nadmiaru kandydatur to można głosować blokiem nad 

składem komisji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Kto jest za przyjęciem składu Komisji 

Rewizyjnej? 

Za- 11 osób 

4 osoby się wstrzymały. 

Następnie radni wpisali się do wybranych komisji. 

1. Komisja Rewizyjna: 

1) Dariusz Matuszewski - przewodniczący 

2) Kmiecik Krzysztof 

3) Mariusz Przeździęk 

4) Iwona Rzepka 

5) Robert Sala 

2. Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: 

1) Jarosław Zawisza - przewodniczący 

2) Elżbieta Regulska 

3) Czesław Stadnik 

4) Wiesław Muraczewski 

5) Łukasz Orfin 
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6) Dariusz Matuszewski 

7) Iwona Rzepka 

8) Henryk Łoposzko 

3. Komisja Użyteczności Publicznej: 

1) Czesław Stadnik - przewodniczący 

2) Adam Raś 

3) Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

4) Henryk Łoposzko 

5) Krzysztof Kmiecik 

6) Jarosław Zawisza 

7) Wiesław Szwed 

8) Robert Sala 

9) Łukasz Orfin 

4. Komisja Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska: 

1) Wiesław Muraczewski - przewodniczący 

2) Andrzej Krzesłowski 

3) Wiesław Szwed 

4) Adam Raś 

5) Mariusz Przeździęk 

6) Elżbieta Regulska 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

nr II/3/14 w sprawie ustalenia składów ilościowych i osobowych stałych Komisji 

Rady Gminy Kobierzyce 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.6. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa jest za podjęciem uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr II/4/14 w sprawie upoważnienia p.Henryka Łoposzko Zastępcy Przewodniczącego Rady 

Gminy Kobierzyce do podpisywania delegacji Przewodniczącemu Rady Gminy Kobierzyce. 

 

Ad.7.   

Brak interpelacji. 
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Ad.8. 

Radny Matuszewski: Zbiórka liści-dzwonili mieszkańcy czy by się nie dało tej zbiorki zrobić jeszcze 

raz. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Ostatni wywóz w Bielanach był 24 listopada. To jest zgodne z 

regulaminem uchwalonym przez Radę. 

Radny Muraczewski: Na ulicy Radosnej w Wysokiej jest wysoki próg zwalniający – nie mogą być 

namalowane pasy? Dochodzi tam do zdarzeń. Znaki drogowe są, ale sam próg nie jest oznakowany. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Zgłosimy to do zarządcy dróg powiatowych. 

Radny Stadnik: Roboty oświetleniowe w Domasławiu: do wyborów trwały prace a po wyborach tam 

nikt nic nie robi. Proszę też o informacje, w jakim czasie firma ma obowiązek zareagować na 

zgłoszenie? W Domasławiu nadal nie świecą dwie lampy zgłaszane dwa miesiące temu. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Sprawdzę kwestię oświetlenia. 

Radny Zawisza: Ulica Kolejowa i przejście dla pieszych- to jest miejsce gdzie dochodzi do wielu 

wypadków z udziałem dzieci. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Zostało to zgłoszone do zarządcy. 

Radna Rzepka: Pełczyce- ulica Magnicka, brak chodnika, dzieci idą po trawie żeby dojść do 

przystanku autobusowego. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Będzie to robione w przyszłym roku. 

Ad.9. 

Radny Raś: Mam propozycję, żeby zrobić 1 wspólną komisję wyjazdową żeby zobaczyć jaki jest stan 

naszych miejscowości teraz – będzie można później porównać- na koniec roku lub na koniec kadencji, 

a poza tym mamy nowych radnych. Ułatwi nam to pracę. 

Radny Muraczewski: W planie Komisji Rolnictwa będzie taki temat. 

Radny Łoposzko: Zawiązał się klub radnych  Moja Gmina Moja Wieś – 9 osób. 

Radny Muraczewski: Wnioskuję, żeby wyczyścić studzienki – ulica Chabrowa i część ulicy 

Radosnej. 

Radna Kasprzyk: Dwie sprawy: 

1. Parking przy sklepie GS w Kobierzycach – jest słup, ale nie ma lampy. 

2. Przedłużenie ulicy Polnej na Wierzbice –tam są zbiórki młodych ludzi, ale nie mieszkańców 

Kobierzyc. Prośba o interwencję Policji. 

Radny Raś: Wraca temat niewyczyszczonych przystanków, nieopróżnionych koszy. Trzeba 

interweniować. Był jakiś czas spokój, nawet nieźle to wyglądało, a teraz od nowa wraca ten problem. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Obowiązuje ustawa o zamówieniach publicznych. 

Temat wraca. Będziemy to  obserwowali. Im szybciej i więcej uwag tym szybciej my będziemy 

reagowali. Prosimy o zgłaszanie tych spraw. 

Radny Kmiecik: Chce podziękować za zamontowanie znaków przed śpiącym policjantem na ulicy 

Parkowej. Na jakim etapie jest sprawa rowu – ul. Dolna- ul. Wrocławska. 
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Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jutro się dowiemy. 

Radny Kmiecik: W sobotę miał miejsce pożar – ludzie tam mieszkający to są ludzie bardzo 

angażujący się w życie Tyńca Małego. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: O godz. 13.00 będzie spotkanie w tej sprawie. 

Ad.10. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: 

1) Kolejna sesja odbędzie się 19 grudnia o godz.9.00 

2) W ciału 30 dni od daty ślubowania należy złożyć pierwsze oświadczenie majątkowe. 

3) Wpłynęło do Przewodniczącego Rady jedno pismo - Doręczenie prawomocnego orzeczenia i 

zwrot akt – mpzp Pełczyce. 

4) Przewodniczących Komisji proszę o przygotowanie planów pracy i przesłanie do Biura Rady. 

 

Ad.11. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Zamykam  posiedzenie II  Sesji Rady Gminy. 

 

Liczba załączników:  1 

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20141201. 

 

Protokołowała:                                                                               Przewodnicząca Rady Gminy:  

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                    Elżbieta Regulska 

 

 

 


